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Raadsinformatiebrief (13R.00117) inzake “Overheid in je 
broekzak” en gebruik QR-codes 
 
De voorzitter gaat ervan uit dat alle technische / informatieve vragen over het stuk aan 
de opsteller zijn gesteld, zodat de vergadering hier niet mee wordt belast. De 
bereikbaarheidsgegevens staan op het stuk.  
 

1. Doel van de bespreking  
De commissie bespreekt onderling en met het college deze raadsinformatiebrief. Er 
wordt geen (formeel) besluit aan de raad gevraagd. Voor de behandeling is wethouder 
Schreurs uitgenodigd. 
 

2. Voorgeschiedenis  
Op 7 maart jl. heeft de commissie het navolgende informatieverzoek aan het college 
gedaan: 
De commissie vraagt het college een raadsinformatiebrief inzake ervaringen met 
faciliteiten omtrent “overheid in je broekzak”.  
Toelichting: Het gebruik van smartphones en soortgelijke apparaten is de afgelopen 
jaren fors toegenomen. Er zijn tegenwoordig faciliteiten voor inwoners in de vorm van 
onder meer Apps om misstanden in de openbare ruimte door middel van een foto en 
beschrijving direct en ter plekke door te geven aan de gemeente. De commissie wil 
onder meer graag van het college vernemen hoeveel “meldingen openbare ruimte” via 
mobiele communicatiemiddelen worden ontvangen en hoe daarmee binnen de 
gemeente wordt omgegaan. Kan met dergelijke faciliteiten naar tevredenheid worden 
gewerkt en wordt daar op dit moment aandacht aan geschonken? 
 
De thans voorliggende raadsinformatiebrief is daarop het antwoord en ligt ter bespreking 
voor. 
 

3. Vervolgprocedure 
Als de commissie van oordeel is dat het onderwerp voldoende is besproken, is er geen 
vervolgbehandeling. De commissie kan desgewenst wel de raad adviseren het 
onderwerp te agenderen, zodat de mogelijkheid bestaat om moties ter zake in te dienen 
of een ander vervolg voor te stellen. 
 

4. Bijzonderheden 
In het informatieverzoek verzoekt de commissie het college aan te geven hoeveel 
“meldingen openbare ruimte” via mobiele communicatiemiddelen worden ontvangen en 
hoe daarmee binnen de gemeente wordt omgegaan. Tevens verzoekt de commissie het 



college aan te geven of er met dergelijke faciliteiten naar tevredenheid kan worden 
gewerkt en of er daar op dit moment aandacht aan wordt geschonken.  
Op beide vragen staat in de raadsinformatiebrief niet een duidelijk antwoord. De 
commissie kan het college nogmaals hiernaar vragen. 
 
In de raadsinformatiebrief wordt gemeld dat het college voor een termijn van ten hoogste 
zes maanden de ontwikkelingen ter zake afwacht, alvorens een keuze te maken tussen 
de verschillende alternatieven.  
De commissie kan het college vragen of er inmiddels al een onderbouwde keuze is 
gemaakt voor één van de aangeboden apps, voor een eigen app of voor aansluiting op 
het platform Open311. 


